

Hybird Low Reflective Series

FEATURES:

- Hybrid film utilizing carbon and ceramics technology getting best of both worlds
- Does not block GPS nor mobile network
- Improves safety while driving by reducing glare and increasing visibility.
- Improves cabin comfort, reduces demand on AC systems by rejecting up to 55% of solar heat-gain.
- Protects interior from fading while maintaining the exterior image of your car.

Care Information

Drying time

IT WILL TAKE ABOUT 3 TO 5 DAYS FOR YOUR NEW WINDOW FILM TO FULLY DRY. DO NOT ROLL YOUR TINTED WINDOWS DOWN UNTIL THEY ARE DRY, OTHERWISE THE FILM COULD PEEL.

Film can dry in a few hours in the summer and up to a few months in the winter During this time the window will appear hazy and you will notice small water pockets caused by excess moisture trapped between the glass and the film forming a 'blister' Do not squeegee, prod, or poke these water blisters they will disappear once all the water has evaporated

Cleaning

Use a soft cloth or regular paper towel (not the brown, scratchy stuff) and soapy water. Do not use ammonia based products such as windex, unless they are specially designed for aftermarket tint. Over time, the ammonia could react to the chemicals used in the film and cause blotchiness.

Scratch resistant coating

Although all our films are manufactured with a "durable scratch-resistant" coating, this does not mean the film is scratch-proof. Window film is just paper. Be careful when loading sharp metal objects or boxes into your car, installing baby seats, while removing your seatbelt, with watches and jewelry, it is very easy to make small nicks in the tint.

Warranty Information

The nanoGard and the Authorized Automotive Window Film Installer (collectively referred to as "Seller" herein) warrant that for 10 years, The nanoGard Automotive Window Film will:

- Maintain Solar Reflective properties without cracking, crazing, or demetalizing.
- Maintain Adhesion without blistering, bubbling or delaminating from the glass.
- Maintain film's color and shade.

In the event the product is found to be defective under this warranty, seller will replace such quantity of film proved to be defective. Seller will also provide reapplication labor free of charge during the warranty period. This warranty is provided only to original consumer and is not transferable. Seller reserves the right to test any films under warranty service.

THIS WARRANTY IS VOID IF THE PRODUCT HAS BEEN SUBJECTED TO ABUSE OR IMPROPER CARE. EXCEPT FOR THE OBLIGATION TO REPLACE DEFECTIVE FILM AND REAPPLY FILM AS DESCRIBED ABOVE, SELLER SHALL NOT BE LIABLE IN EITHER TORT OR CONTRACT FOR ANY LOSS OR DAMAGE, DIRECT, INDIRECT, SPECIAL, CONSEQUENTIAL, OR INCIDENTAL, ARISING OUT OF THE USE OR INABILITY TO USE THIS PRODUCT.

PRODUCT BY:



Cheyenne, WY 82001 www.thenanogard.com info@thenanogard.com



Hybird Low Reflective Series

المميزات

- أفلام بتقنية الكربون والسيراميك يجمع أفضل المواصفات في منتج واحد
 - ولا يمنع إرسال أجهزة الملاحة والهاتف المحمول
 - تمنحك قيادة آمنة بتخفيف الإنعكاسات على الزجاج
- · يساعد على الاحساس بالراحة داخل السيارة بتخفيفَ الإعتماد على التكييف وعز ل55% من حرارة · أشعة الشمس
 - است. يحافظ على داخلية السيارة من أشعة الشمس ويعطى مظهر أنيق لشكل السيارة الخارجي

العناية

وقت الجفاف

سيستغرق التظليل الحراري 3 الى 5 أيام ليجف. لا تحرك النوافذ خلال فترة الجفاف لتجنب تلف التظليل. الافلام قد تجف خلال بضعة ساعات في الصيف أو بضعة أشهر في الشتاء. خلال فترة الجفاف ستلاحضون فقاعات ماء ومظهر الأفلام غير صافي. تجنب العبث بفقاعات الماء لأنها ستختفي بعد جفاف الفيلم.

للتنظيف

استخدم فوطة ناعمة مع ماء وصابون. لا تستخدم الفوط القديمة المتسخه والخشنة. لا تستخدم منتجات التنظيف التي تحتوي على مادة الأمونيا. مادة الأمونيا قد تتفاعل مع الأفلام وتسبب بقع. **طبقة مقاومة للخدوش**

الأفلام تحتوي على طبقة مقاومة للخدوش ولكنها ليست ضد الخدوش. كن حذراً عند تحميل السيارة، وفصخ حزام الأمان، ومن الساعات والمجوهرات لأنها قد تخدش الأفلام.

كفالة

شركة The nanoGard وموزعيها المعتمدين يضمنون لك لمدة 10 سنوات. The nanoGard تضمن لك

- الحفاظ على عزل أشعة الشمس بدون التكسر والتلف.
- الحفاظ على الإلتصاق بدون ظهور الفقاعات والتقشر.
 - 3. الحفاظ على اللون.
- في حال تم العثّور علّى منتج بعيب مصنعي خلال فترة الكفالة، سيتحمل الموزع استبدال المنتج. سيوفر الموزع اعادة تركيب المنتج بدون مقابل خلال فترة الكفالة. الكفالة للمستهلك الأصلي وغير قابلة للتحويل. يحق للموزع فحص المنتج تحت الكفالة.

تبطلّ الكفالة اذا لم يتم العناية بالمنتج بالشكل الصحيح. باستثناء الالتزام باستبدال الفيلم المعيب وفك التشفير كما هو موضح أعلاه، لن يكون البائع مسؤولا عن أي ضرر أو عقد عن أي خسارة أو أضرار أو مباشرة أو غير مباشرة أو خاصة أو لاحقة أو عرضية تنشأ عن الاستخدام أو عدم القدرة على استخدام هذا المنتج

PRODUCT BY:



The Nano Gard LLC 1603 Capitol Ave Cheyenne, WY 82001 www.thenanogard.com info@thenanogard.com